

2018年10月28日會友常務會議提案

- (1) 提議接納今日會議議程。
- (2) 提議接納 2018 年 7 月 29 日會友常務會議之決議案。
- (3) 提議接納以下於 2018 年 9 月 9 日在本會受浸的弟兄姊妹正式成為本會會友：
 - 梁偉雄、黃潔德、柯健瑩
- (4) 提議確認 2019-2020 年度本會所有部門、委員會、及事工隊之候選人名單。（註：此名單已張貼於前廊壁報板，並印備副本供會眾自行取閱。）
- (5) 提議接納教會外聘的 *Collins Barrow* 會計師之 2017 年度本會財政決算報告。（註：此報告已張貼於前廊壁報板）
- (6) 提議接納將同工薪酬表上教牧同工、行政同工、及堂務同工之薪酬增加百分之三點六（3.6%）作為通脹調整，並予各合資格的同工在薪酬表上晉升一級，由 2019 年 1 月 1 日起生效。
- (7) 提議將同工薪酬表上 F 及 H 列的基本時薪增加 \$1.30，由 2019 年 1 月 1 日起生效。

2018-10-28 會友常務會議提案（於 2018 年 10 月 14、21 及 28 日刊登於壁報板、教會網頁、及傳單）

- 註：**(1) 請弟兄姊妹為今次會友常務會議議程各項提案禱告，個別尋求神在這些事上的心意。
- (2) 弟兄姊妹若對上述提案有任何問題，都鼓勵你們於今次會友常務會議前，向有關部門的部長、或委員會召集人、或議會主席查詢，以助弟兄姊妹對提案能夠更明白，使會議能更有效更快地進行。各部委的聯絡資料可向教會辦事處查詢。多謝合作。

Motions for Oct. 28, 2018 Members' Business Meeting

- (1) To adopt the *agenda* of today's meeting.
- (2) To adopt the Members' Business Meeting *resolutions* of **July 29, 2018**.
- (3) To officially accept the following brothers and sisters, who were baptized at VCBC on **September 9, 2018**, as Members of VCBC:
 - *Tony Wai Hung LEUNG, Helen Kit Tak WONG, Carmen Jianying KE*
- (4) To affirm the **List of Nominees** for all church departments, committees, and ministry teams for the **2019-2020** term.
(Note: *This List is now posted on the bulletin board in the foyer and copies are also available for pickup.*)
- (5) To adopt the report of *Collins Barrow*, the external auditor, for VCBC audited financial statements for **2017**. (Note: *This report is now posted on the bulletin board in the foyer*)
- (6) To approve a **3.6%** inflationary adjustment to the Staff Salary Scale for VCBC Ministers, Administrative and Custodial Staff, plus a one-step salary increase for all qualified staff members, effective **January 1, 2019**.
- (7) To revise Columns **F** and **H** of the Staff Salary Scale by increasing **\$1.30** to the base hourly wages, effective **January 1, 2019**.

2018-10-28 MBM Motions (posted on church foyer bulletin board, church website, and as inserts on Oct. 14, 21 and 28, 2018)

- Notes:*(1) Please individually seek God's will in prayer regarding each of these motions before the Members' Business Meeting.
- (2) Brothers and sisters are encouraged to contact the related Department Head or Committee Chair or the Moderator for questions which they may have relating to the above motions prior to the Members' Business Meeting. This will help brothers and sisters to have a better understanding of the motions and will enable the meeting to be conducted in a more effective & efficient manner. For respective contact information, please check it out at the Church Office. Your co-operation is much appreciated.